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Årets klubbmästare i orientering i Djupeträsk den 21 
november, fr  v Tord Hultberg, Jonas Bergfors, Erik 
Lennartsson, Vendela Sturek, Vilgot Tyrberg, Sanna 
Grendelmeier. Roland Nilsson saknas på bilden. 
Läs mer om KM på sidan 8.
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Redaktörens och ledarens sida

Kampens redaktion består av: Göran Svenson, Hedda Jönsson, Amalia Erlandsson 
och Ida Axelsson. Material skickas med fördel till redaktören på ordf@sokviljan.se.

Redan dags för julnummer av 
Kampen och första snön har glatt 
skidåkarna på Viljanglaciären. 
I detta nummer blickar vi 
fram emot den kommande 
skidsäsongen och även berättar 
om den senare delen av 
orienteringssäsongen. Det var 
SM-tävlingar i både oktober 
och november och dessutom 
Swedish League på Gotland 
vid Helg utan Älg. Viljan har 
varit fl itigt representerade på 
värdetävlingarna under hela 
säsongen och våra juniorer 
och ungdomar bidrar med sina 
berättelser i Kampen.

Mot slutet av året är det dags 
att blicka fram mot årsmötet 
som hålls den 1 mars. Det är 
mycket som ska fi xas innan 
dess, såsom årsberättelser, 
verksamhetsplaner och 

budgetar. Den 22 januari har 
vi möjlighet att handgripligen 
jobba med dessa saker vid vår 
planeringskonferens på Hotell 
Post. Håll utkik i mejl och på 
hemsida efter kallelsen.

Under 2022 arrangerar vi 
Hittaut i Oskarshamn för sjätte 
året i rad och nytt område 
är Figeholm där kartritning 
pågår. Preliminärt blir det 
även ett Stadslopp den 7 juli 
efter ett par års uppehåll. I 
oktober arrangerade SOK 
Viljan för första gången en 
precisionsorientering (Pre-O) i 
Havslätt med 50 deltagare per 
dag i två dagar.

I det här numret har vi 
som vanligt bilder från 
klubbens största verksamhet, 
veteranvandringarna på 

torsdagar, lite nostalgi och ett 
antal medlemmar som fyller 
jämnt.

Nästa nummer av Kampen 
ska komma ut i slutet av mars. 
Välkomna med era tips, bilder 
och/eller texter senast tisdag 
den 8 mars.

God Jul & Gott Nytt År från 
redaktionen
/Göran



Välkommen till SOK Vil-
jans årsmöte tisdag 1 
mars 2022 kl 19.30 i klubb-
stugan.

* Årsmöteshandlingar fi nns 
på hemsidan 22/2.

* Motioner till årsmötet in-
lämnas senast 15/2.

* Årsberättelser, verksam-
hetsplan och budget inläm-
nas senast 24/1.

Planeringskonferens 
lördag 22 januari 2022 på 
Hotell Post

Styrelse, sektioner och 
kommittéer diskuterar och 
planerar verksamheten.

Start med frukost kl 08.00 
och avslut med fi ka cirka kl 
15.

Klubbkläder

Viljans webshop för klubb-
kläder kommer att vara 
öppen mellan 15 och 31 
januari 2022. Mer informa-
tion kommer på hemsidan 
efter nyår.

Info från kart- och 
markkommittén

Nytt område för Hittaut 2022

Figeholm blir nytt område för 
Hittaut 2022. (se karta på sidan 
7) Långdragen förkylning från 
början av november och nu 
snö har satt käppar i hjulen för 
kartritningen.

Hittills har i stort sett bara 
bostadsområdet karterats, 
men målsättningen är att 
åtminstone få med området 
runt motionsspåret om vintern 
ger med sig en stund före 
kartan måste gå iväg för tryck.

Karthistoria

Vi har samlat ett mindre antal 
ex av varje tryckt karta som 
klubben producerat i de smala 
lådorna i klubbstugans källare.

Det är tänkt som historiskt 
förråd av vår kartproduktion. 
Önskar du använda någon, 
kopiera kartan och lägg tillbaka 

originalet i lådan.

Alla våra producerade kartor 
(tryckta och digitala) fi nnas 
även inskannade och möjliga 
att se på hemsidan. De senast 
även i Omap (https://www.
omaps.net/se).

 

Uppmaning

Tänk på miljön, släng inte 
era bättre begagnade A4-
plastfi ckor när du tycker att du 
har fl er än du behöver. 

Ta istället med dem till 
klubbstugan och lägg dem 
i översta nätkorgen under 
bordet i hallen till herrarnas 
omklädningsrum. De kan då 
återanvändas vid träningar vid 
klubbstugan och banläggare 
till träningsorientering kan 
ta med dem att ha i reserv 
för de som glömt ta med 
egen till träningen. (De nya 
plastfi ckorna i källaren är till 
kommande tävling, de ska inte 
användas till träning.)

Vi har problem med möss 
i stugan… ingen i klubben 
uppska  ar det.
Det innebär a   vi alla måste 
hjälpas åt med följande:

 Ta ut alla soppåsar 
som innehåller någon 
form av ätbart; 
matrester, fruktskal, 
bullpapper etc. De  a 
gäller givetvis också 
den gröna påsen.

 Om du påträff ar 
någon mus i en fälla 
tömmer du den och 
gillrar om den. 

Viljan har ingen vaktmästare 
som sköter denna tråkiga 
detalj utan alla måste 
hjälpas åt!

Agneta & Bri  -Marie

Tipspromenader 2022

Tipspromenaderna startar 
igen söndag 9/1 och det blir 
preliminärt 9-10 gånger. Om 
inte pandemiregler säger 
stopp blir det även serve-
ring.
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Klubbinfo
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Skidor

Snön är här…!
Redan den fjärde december var 
det full fart på skidlekplatsen 
denna säsong. Detta efter en 
snabb insats på skotern av 
Jerry och Sven. Vi var över 
15 ungdomar/juniorer som 

passade på att börja tidigt 
att träna upp balansen inför 
kommande vinter. Det blev som 
vanligt lite skicross, stafetter, 
lekar och rugby förstås. De 
fl esta av ungdomarna har varit 
fl itiga på rullskidträningarna 
under hösten så det blev högt 
tempo direkt i år. Även 1.5 
och 2 kilometersslingorna har 
spårats med gott resultat. En 
populär liten förlängning på 
nya vägen ut mot ”masten” 
blev tillgänglig några dagar.
Det tidiga snöfallet gav oss en 

inblick om vad som behövs 
röjas utmed våra slingor. Bara 
små grenar som ligger på 
marken är ett bekymmer när 
det ska spåras. Stanna gärna 
och ta bort nerblåsta grenar 
så får vi ännu bättre spår. En 

breddning av spåren 
har skett på två 
ställen med hjälp av 
DIG Schakt.
Det fi nns två 
lag anmälda till 
stafettvasan den 4 
mars där det behövs 
åkare. Anmäl er till 
Lasse Kreutner om 
ni är intresserade.
                                                   
/för skidsektionen, 
Våge



Rekordmånga på barmarksträning vid stugan i slutet av november lagom som första 
snön hade lagt sig. Helgen efter kunde man även använda skidorna (bilden nedan).
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Skidor



Två badtillfällen; ovan i Djupeträsk i november och nedan vat-
tengympa i simhallen. Till höger fi kastund på KM i Djupeträsk.
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Bildsvepet - KM och vattengympa



Sjätte året med Hittaut i Oskarshamn utökar vi med Figeholm (se karta nedan). 
Fårbo är kvar men Kristdala försvinner. Kartan kommer med Oskarshamns-Tid-
ningen den 30 april. Hittaut pågår mellan 30 april och 2 oktober.
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Hittaut 2022
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Klubbmästerskap

Klubbmästerskapet i OL 
2021 vid Djupeträsk
Gemensam samling innan 
första start kl. 10:00 var vid 
familjen Rindstigs fi na stuga 
vid Djupeträsk (hädanefter 
kallat TC). Ett 30-tal tappra 
orienterare valde att springa 
i det kalla men soliga vädret. 
Starten var sedan ca 500 m bort 
och där släpptes vi iväg med 2 
min mellanrum i varje klass/
bana av KM-generalen Anna 
Svensson assisterad av Tuva. 
Det var också premiär för den 
nygamla orienteringskartan 
över Djupeträsk, till detta KM 
ritad av ingen mindre än Tony 
Lövdahl. Deltagare tyckte 
det var roligt att springa i den 
nygamla terrängen återigen. 
Jag och Martin orienterade för 
egen del bana H70 då vi inte 
tävlade. Efter att ha hittat alla 

7 kontroller kom vi in på ca 1 
timme lite blötare men gladare 
än innan. 
Efter målgången begav vi 
oss sedan tillbaka till TC för 
utstämpling hos Madde som 
stod för sekretariatet denna dag. 
På TC var det korvgrillning, 
fi ka och samkväm orkestrerat 
av Våge och Maria. Det var 
väldigt passande med varm mat 
och dryck efter allas strapatser 
i skogen. Någon (galen) viljan 
dopade sig också i sjön. 
När alla kommit i mål blev 
det dags för prisutdelning för 
våra duktiga DM-löpare både 
i stafett, lång och MTB. Unikt 
i år för Viljan var vår vinnare 
i Pölder DM Cup Emma 
Ringstig. 
Tillställningen avslutades 
sedan med uppradandet av 
vinnarna i klubbmästerskapet 

som blev följande: 
D 17-D39 Vendela Sturek
H 17-H39 Erik Lennartsson
HD 12 Sanna Grendelmeier
HD 14 Vilgot Tyrberg
H 40 Tord Hultberg
H 55 Jonas Bergfors
H 70 Roland Nilsson  
Några andra deltagares insats 
uppmärksammades också. 
Carina Rubensson var envis i 
skogen och letade länge efter en 
kontroll. Vi som var på samma 
bana kan intyga att stenen var 
av den mer osynliga sorten. 
Arne Erlandsson å sin sida 
sprang fl est antal kilometrar.  
Som bonus fi ck Sanna 
Grendelmeier för första gången 
se en älg.
Med detta tackar vi för ett 
trevligt och väl genomfört 
klubbmästerskap!

// Hedda & Martin



Olle och Arne på språng i O-Ringen Uppsala Indoor.
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O-Ringen Uppsala Indoor

Samtidigt som det första 
ljuset tändes genomfördes 
O-ringen Uppsala indoor 
på Rosendalsgymnasiet. 
Representerande från Viljan 
var familjen Oscarsson 
Erlandsson. Eftersom det 
var en tvådagarstävling så 
sprang vi både på lördagen 
och söndagen. Vi hade start i 
den första timmen och både 
jag och pappa var de första 
som fi ck bege oss. Detta var 
väldigt skönt men det blev en 
liten chock när man kom upp 
några våningar och insåg att 

man var helt själv. Jag var bara 
ute mellan 16 och 17 minuter 
båda dagarna medans de andra 
var ute mellan 28 och 50 (och 
då var de absolut inte sist) Men 
eftersom de hade svårare banor 
så var det inte så konstigt. 
För mig gick det jättebra. En 
femteplats av 30 startande 
både på dag 1 och 2 är inget 
man skäms över direkt. Dock 
var det lite jobbigt när man 
fi ck sitta och vänta på att de 
andra skulle komma i mål för 
att se vilken plats jag skulle 
hamna på. Men jag lyckades 

hänga kvar på 5 plats hela 
tiden. De andra är också nöjda 
och jag är inte bättre än så här 
är en kommentar som jag tror 
vi alla sagt. Gymnasiet hade 
4 våningar + 4 torn (en vid 
varje trappa). Banorna i sig var 
väl inte jättesvåra men med 
hjälp av avspärrningar och 
enkelriktningar så blev banorna 
lagom kluriga och riktigt roliga. 
Det kommer defi nitivt bli mer 
inomhusorientering från vårat 
håll och vi hoppas att vi får 
med oss några fl er den gången.
Amalia med familj



Emma vann Pölder DM Cup i D 18 2021.
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Pölder DM Cup



Theo spurtar mot mål efter ett starkt lopp i Swedish League på 
Gotland. Till höger en glad Theo och en spurtande Emma.

Vi åkte med ett antal bilar på 
fredagskvällen med båten. 
Alla var på gott humör inför 
en utav de få större tävlingarna 
denna säsong. Detta är skrivet 
fl era veckor i efterhand så jag 
minns ärligt talat inte mycket 
om båtresan. Förmodligen gick 
resan bra, hade nog kommit 
ihåg ifall det skedde någon 
större katastrof på båten. 
Hur som helst bodde vi i en 

stugby strax utanför Visby. På 
lördagen var det långdistans i 
naturreservatet Filehajdar. Kul 
gotländsk terräng men vågar 
knappt berätta om min egna 
prestation… Jag fi ck bryta på 
grund av förkylning. Kändes 
lagom kul att gå hostandes 
tillbaka till målet utan att ens 
hitta första kontrollen. Theo 
och Elin gjorde i alla fall bättre 
reklam för SOK Viljan med 

två fi na lopp på lördagen. 
Dagen därpå var det dags 
för jaktstart som avslutade 
årets Swedish League. 
Efter en härlig kombination 
av panodil, hostmedicin 
och pannben lyckades jag 
lunka mig runt på min 
bana. Sammanfattningsvis 
var det en rolig helg 
med god stämning inom 
klubben där alla åldrar var 
representerade. 
/Axel Eveborn
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Helg utan Älg med Swedish League



Alfred, Olle, Vilgot och 
Tord i starten av Havs-
lättsmarodören och till 
vänster Arne på slutet i 
havet.

12

Havslättsmarodören



Till vänster 
Klara och 
Amalia och 
till höger 
Vilgot med 
kompisen 
Albin.

Vi startade våran resa i 
Oskarshamn i en minibuss. 
I Gamleby plockade vi upp 
ytterligare personer. I en 
full minibuss satte vi sedan 
fart mot Dalarna. I Avesta 
stannade vi för att äta och kolla 
på den stora dalahästen. Kl 
19:20 anlände vi till hotellet i 
Borlänge. Trötta spenderade 
vi kvällen på rummet och 
somnade till sist. På lördagen 
var det dax för stafett. Kl 06:50 
ringde klockan och efter en god 
frukost gav vi oss av mot Falun 
och vintersportarenan Lugnet. 
På plats var det kallt och frost. 
Vilgot hade förstasträckan i 
sitt lag med start kl. 11:15. Jag 
fi ck vänta till till 12:45 innan 
jag skulle ge mig iväg på min 
förstasträcka. Vilgot växlade 
till Albin Thunberg ifrån OK 
Vivill och jag växlade till 
Klara. Vilgot var nöjd med sitt 
lopp, jag hade önskat lite mer 

fart under skorna och Klara 
gjorde en fantastisk sträcka 
och sprang upp 10 placeringar. 
Terrängen var blöt, lerig, stigig 
och stening vilket gjorde att 
den första delen av banan var 
utmanande och svårläst. Så fort 
Klara kom i mål var det fort in 
i bussen tillbaka till hotellet för 
en efterlängtad dusch. Vi alla 
var trötta så eftermiddagen/
kvällen spenderades mest på 
rummet. På söndagen var det 
dags för partull. Vi gick vi 
upp lite senare eftersom alla 
hade hyfsat sen start och då 
såg ingen idé att stressa. Väl 
ute på arenan var det som igår, 
kallt. Jag och Klara startade 
först. Uppvärmningen skedde 
på sprintarenan där många 
längdskidsvärldscupstävlingar 
har tagit plats. Det var väldigt 
coolt. Jag och Klara hade en 
8,6 km lång bana och Vilgot 
och Albin hade en 6,5 km lång 

bana. Första 1,5 kilometrarna 
var riktigt tuff a. Jag hade slarvat 
lite med uppvärmningen vilket 
gjorde att jag var kall och inte 
orkade prestera som jag ville. 
Sedan kom jag in i loppet och 
det blev bara bättre. Terrängen 
var tuff  med många stigningar 
och precis som igår, väldigt 
blöt. Som tur var hade jag 
Klara som hare och om jag 
hade sprungit banan själv hade 
jag inte sprungit så fort som 
jag gjorde idag. Vilgot tyckte 
att terrängen var bra men att 
själva loppet var jobbigt. Efter 
loppet hade vi tur så vi fi ck 
låna duscharna på hotellet 
vilket var väldigt skönt. Sedan 
var det fort in i minibussen och 
bege sig hemåt. När jag skriver 
detta sitter vi allihopa slitna 
och möra på bussen. Som en 
sista kommentar hälsar vi alla 
att vi har haft roligt och att vi 
är nöjda med denna helg trots 
några småmissar. 
/Amalia
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Daladubbeln



Sprintstafettlaget med Elin, 
Olle, Johan och Emma. 
Ovan Elin och nedan Ven-
dela i samma trappa på 
individuella.

Vi åkte från Oskarshamn på 
fredagskvällen för att bege oss 
till Norrtälje där Sprint-SM 
skulle äga rum. Vi var 6 stycken 
löpare och en ledare som åkte 
i minibuss upp dit. Tidigt på 
lördag morgonen så sprang vi 
kvalet i Norrtälje centrum. När 
kvalet väl var avgjort så begav 
vi oss tillbaka till hotellet där 
vi kunde äta en andra omgång 
hotellfrukost. Efter lunchen så 
åkte vi ner till arenan som låg 
bredvid en kanal och sedan så 
sprang vi fi nalerna i en annan 
del av centrum. Vi sprang i 
olika fi nalheat (A, B, C).
Sedan på söndagen så var 

det stafett där Viljan hade 
med ett lag bestående av 
Elin, Olle, Johan och Emma. 

/Olle Erlandsson
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SM sprint i Norrtälje



Line up inför natt-SM; Emma, Vendela, Theo, Axel, Olle och Johan. Elin saknas på 
bilden.
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SM natt i Åkersberga

På fredagen den 5 november 
åkte Viljans natträvsjuniorer till 
Åkersberga för att springa natt-
SM. Tävlingen var sista riktiga 
mästerskapet för oss den här 
säsongen. Vi (Theo, Axel, Olle, 
Johan, Vendela och Emma) tog 
oss dit med minibuss med Våge 
som chauff ör. Vi stannade 
till i Norrköping och åt lunch 
på “Kockens husmanskost” 
som gick hem hos alla. Efter 
att Elin bytt minibuss från 
Örebrogängets till våran så åkte 
vi mot karantän och förstart. 
Det var fi nt arrangerat i karantän 
och vi stötte även på coachen 
Roland utanför som gav oss 
några sista tips och påminde 
om dem så kallade “nycklarna” 
till en bra orientering.

Hälften av oss tappade 
nycklarna till första kontrollen 
och bommade, vilket man 
absolut inte ska göra på natten 
(jag kan ha varit en av dom). 
Som tur var så hittades alla 
nycklar igen och loppen blev 
väl utförda. Den andra hälften 
gjorde bra lopp i sin helhet och 
Axel och Theo blev omnämnda 
av speakern många gånger då 
de ledde vid både radio och 
mål i H18-klassen. 
När Axel fi ck chansen att 
glänsa i en ledarintervju så 
strejkade micken och det blev 
tyvärr ingen. 
Om man ska säga något om 
terrängen så var det mörkt 
och mycket berghällar med 
vitmossa på. Målet var på en 

friidrottsarena och upploppet 
var väldigt långt! Det var bra 
att det fanns tillgång till både 
dusch och fältmåltid. Man 
fi ck även en liten goodiebag 
med diverse saker i, bland 
annat en blå och rosa keps som 
ni förmodligen kommer se 
skymten av framåt våren. 
Det var en ny upplevelse 
för hela gänget att delta på 
SM i nattorientering och alla 
åkte hem glada och nöjda 
över helgen och sina egna 
prestationer.
/Emma R



Pre-O i Havslätt

SOK Viljan arrangerade för första gången Pre-O med två tävlingar i Havslätt. Ovan 
den s k tidskontrollen och nedan topp fyra på lördagen med segraren Robert Jakobs-
son, tvåa från höger.
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Nostalgisidan är denna gång från mitten av 90-talet med ett ungdomsgäng bestående 
bland annat av börderna Lennartsson/Löfqvist i mitten och Henric Carlsson till vänster. 
Nedan en nioårig Stina Lord under en träning vid stugan.
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Nostalgi - 90-talet



Veteranerna vandrade i november vid ”Kinesiska muren” i närheten av Lillhöckhult. Ned-
an från en vandring i oktober på Svartö norr om Mönsterås.
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Veteranerna
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Grattis jubilarer!

Elin 20 år

Bertil 70 år

Åke 80 år

Förnamn Efternamn Fyller Datum
Sven-åke Fogelqvist 90 07-jan
Åke Eklund 80 07-jan
Göran Svenson 70 01-jan
Göran Svensson 70 17-jan
Lenn Fallebo 70 29-jan
Bertil Kalén 70 22-feb
Conny Wiberg 70 21-mar
Eva Lord 60 25-mar
Karin Carlsson 40 23-mar
Elin Rindstig 20 24-feb
Elin Johansson 20 02-mar
Axel Thuresson 20 03-mar
Jonna Sarius Falk 10 14-mar

Göran 70 år



www.sokviljan.se 


